
1. Styrelsemöte 20240418 
Digitalt 

Närvarande: ordinarie ledamöter: Anna Christiernin, Åsa Lindén Book, Pernilla Abrahamsson och 

Frida Westergren. Frånvarande: Emma Edvardsson  

Närvarande suppleant: Hanna Ulfsbecker och Sandra Åkesson 

14. Mötet öppnades 

15. Åsa Lindén Book utsågs till sekreterare 

16. Frida Westergren valdes till justerare 

4. Dagordningen godkändes 

22. 5. Styrelsen gick igenom föregående mötesprotokoll. Det som fortfarande kvarstår är 

punkten som löd: ”Emma undersöker möjligheterna att meddela att man tränat i 

träningshagen digitalt (men boken skall vara kvar). Anledningen till detta är att det 

är lättare att planera sina träningstillfällen utifrån hur många som har tränat en viss 

dag om det finns information digitalt.” 

Till detta tillkommer punkt 24 nedan. Det är viktigt att lätt kunna se om någon varit i 

träningshagen pga de tillsynsproblem vi just nu har. 

23. Rapporter: 

Ordförande: har hållit i den löpande hanteringen av diverse frågor.  

Kassören: Det har inte skett någon förändring sedan sist, utom att alla träningstillfällen för 2023 
nu är betalda. 

Sekreteraren: har skrivit protokoll. 

UBA: Åsa berättade att vårens och sommarens kurser snart startas. Åsa kommer att hålla tre 
kurser på olika nivåer med just nu 13 deltagare. 

24.  Mötet diskuterade träningshagen: 

• Vi kommer att sätta upp nya skyltar med regler utanför träningshagen, Anna skriver 

texten. Pernilla kommer att tillverka en skylt med betalningsanvisningar och OCR-kod 

eftersom betalningen kommer att ske genom swish från och med i sommar. 

• Vi diskuterade den dagliga tillsynen av djuren i hagen eftersom fårägaren inte vill hålla i 

den mer än två dagar i veckan. Anna erbjöd sig att hålla i den en dag i veckan. Vi letar 

efter en lösning för övriga dagar. Åsa fick i uppgift att kontakta Josephine Löfdahl 

angående om hon kan vara kontaktperson och länk till djurägaren om någon vill 

rapportera något från träningshagen. Josephine har tackat ja. Pernilla skall skriva i 

Facebokgruppen och fråga om idéer för de dagar vi inte har någon översyn av hagen. 

25. Externa instruktör 



• Åsa kontaktar Zonia Ottoson och frågar om hon kan hålla kurs i klubben i sommar. 

• Frida erbjöd sig att göra ett googledokument till nötkursen hos Maria Lagerstrand den 

14-15 maj. 

26. Mötet diskuterade sommarens tävlingar. Vi planerar att hålla en IK2-tävling i Källhult, 

Limmared. Som ett tack för att vi får använda gården för tävling beslöt styrelsen att erbjuda 

djurägaren en gratis kursomgång på 5 gånger för hemmahunden. 

Åsa fick i uppdrag att kontakta TK angående möjligheten att hålla tävlingar i Gångemad, Fotskäl. 

Åsa sa att hon gärna ser att ev. tävling på Normanslid, Tranemo i år bli inofficiell. 

27. Övriga frågor. 

• Mötet diskuterade andra aktiviteter och att ev. göra en ”hälsa våren och fåren” i 

träninghagen även i år. Mer diskussioner kommer att hållas i chattgruppen. 

12. Nästa styrelsemöte beslutas i chattgruppen. 

13. Mötet avslutades 

 

 

Ordförande 

 

Anna Christiernin 

 

Vid tangenterna   Justerare 

 

Åsa Lindén Book   Frida Westergren 


